
Rada Miejska w Kluczborku

Protokół nr XLVIII/22

XLVIII Sesja w dniu 10 sierpnia 2022
Obrady rozpoczęto 10 sierpnia 2022 o godz. 14:15, a zakończono o godz. 14:25 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 Radnych.

Obecni:

l. Krzysztof Adamski
2. Stanisław Brejwo
3. EwaFelusiak
4. Radosław Jarosz
5. Janusz Kallus
6. Janusz Kędzia
7. Andrzej Konwiński
8. Joanna Kozioł
9. Zbigniew Krajcer
10. Rafał Lasek
11. Tomasz Michalak
12. Adam Michalewski
13. Józef Mrozek
14. JanMyślecki
15. Zdzisław Pięch
16. Grażyna Popek
17. Piotr Rewienko
18. Krzysztof Rychel
19. Piotr Sitnik
20. Justyna Slusarczyk
21. Marek Woj na

l. Sprawy porządkowo-organizacyjne

Na podstawie art. 20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r.
o samorządzie gminnym (Dz.U. z 2022 r.póz. 559 z późn.zm.) wnioskuję o zwołanie sesji
Rady Miejskiej w Kluczborku na dzień 10.08.2022 r.

l) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał
Sesję otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Kluczborku Janusz Kędzia i stwierdził ,że
na sesji obecnych jest 20 radnych.

2) ustalenie porządku obrad

Porządek obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej w Kluczborku
l .Sprawy porządkowo-organizacyjne:



Wyniki glos owania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Piotr Rewienko,
Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Ślusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Grażyna Popek
Uchwala Nr XLVIII/712/22
3) projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Kluczbork
na rok szkolny 2022/2023
Głosowano w sprawie:
określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Kluczbork na rok szkolny 2022/2023.

Wyniki slosowanią
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Krajcer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Piotr Rewienko,
Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Grażyna Popek

Uchwala Nr XLVIII/713/22

4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych.

Burmistrz Jarosław Kielar poinformował, ścieżki rowerowe co do oznaczeń mają swoje
parametry i uważa ,że rozsądek pieszych jaki i rowerzystów powinien zadziałać. Ścieżka
rowerowa jest asfaltowa w niektórych miejscach jest wysoka ale że nie jest tam oznakowana
to nie powinien być to problem i nie należy robić sobie na złość. Poinformował ,że
uzupełnianie ubytków w drogach na terenie wiejskim trwa i będzie to wykonane do końca
sierpnia.
Burmistrz odniósł się do sprawy Stowarzyszenia KS-]V[etal (klasa B), które zwróciło się
o zgodę na granie na Stadionie Miejskim ale takiej zgody nie otrzymało. Nikt nie jest
przeciwny tworzeniu stowarzyszeń jest kilka innym miejsc do grania. Na Stadionie Miejskim
gra Miejski Klub Sportowy (III liga).

5. Wolne wnioski i informacje

Przewodniczący Janusz Kędzia poinformował o dwóch pismach ,które wypłynęły do Rady
Miejskiej :
- pismo mieszkańców Starego Miasta w sprawie powiększenia wybiegu dla czworonogów
przy Alei Czerwonego Krzyża, które skierował do Burmistrza Miasta,



a) otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał;
b) ustalenie porządku obrad.
2. Interpelacje i zapytania Radnych.
3. Podjęcie uchwał w sprawie:

Opinia Komisji
l) zmian w budżecie gminy po stronie przychodów i wydatków;
2) zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;
3) określenia średniej ceny jednostek paliwa w Gminie Kluczbork na rok szkolny 2022/2023.
4. Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych.
5. Wolne wnioski i informacje.
6. Zamknięcie obrad.

2. Interpelacje i zapytania Radnych.

Jako pierwszy głos zabrał Radny Krzysztof Adamski, który złożył wniosek w sprawie
wprowadzenie na ścieżce po wale zbiornika retencyjnego Kluczbork kompilacji znaków C-13
i C-16.
Następnie Radny Janusz Kallus - zapytał kiedy zakończy się remont dróg na terenie
wiejskim wskazał, że ul. Kamienna w Kujakowicachjest w bardzo złym stanie. Prosił
również o wyjaśnienie listu otwartego Stowarzyszenia KS -Metal wystosowanego do władz
miasta.

3. Podjęcie uchwał w sprawie
Przewodniczący Obrad poprosił o odczytanie opinii przez Przewodniczącego Komisji Jana
Myśleckiego
Opinia Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej
Na posiedzeniu w dniu 10 sierpnia 2022 r. analizując materiały na sesję Komisja pozytywnie
zaopiniowała przygotowane projekty uchwał. Przewodniczący Komisji Jan Myślecki

l) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy po stronie przychodów i wydatków

Głosowano w sprawie:
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy po stronie przychodów i wydatków.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (20)
Krzysztof Adamski, Stanisław Brejwo, Ewa Felusiak, Radosław Jarosz, Janusz Kallus, Janusz
Kędzia, Andrzej Konwiński, Joanna Kozioł, Zbigniew Kraj cer, Rafał Lasek, Tomasz
Michalak, Adam Michalewski, Józef Mrozek, Jan Myślecki, Zdzisław Pięch, Piotr Rewienko,
Krzysztof Rychel, Piotr Sitnik, Justyna Slusarczyk, Marek Wojna
NIEOBECNI (l)
Grażyna Popek
Uchwala Nr XLVIII/711/22
2) projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;
Głosowano w sprawie:
projekt uchwały w sprawie zmiany w wieloletniej prognozie finansowej;.



-stanowisko Rady Miejskiej w Nysie podjęte w dniu 4 lipca 2022 w sprawie wyrażenia
sprzeciwu wobec planowanego przez PKP INTERCITY S.A zlikwidowania połączenia
kolejowego z Polanicy Zdroju do Olsztyna przez Nysę i Warszawę.

6. Zamknięcie obrad

Przewodniczący Janusz Kędzia w związku z brakiem pytań i wniosków zamknął obrady
Rady Miejskiej w Kluczborku.

Przewodnie;
Rady Miejski^HClyc^orku

^^— —
^nusz Kędzia

Protokołowała E.Kuziemska


